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Abstract (en)
If the outside (7) of a door (1) is subjected to mechanical attack, the breaking-out of the lock (5) is rendered more difficult by the support plate which
supports the lock by means of a tension element (10). Thus, to break open the door, not only the doorleaf section (6) but also the entire doorleaf
must be destroyed. The door requires no expensive and voluminous reinforcements; in spite of the antitheft effect, it corresponds dimensionally to
the current DIN 18 111. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei mechanischem Angriff auf die Aussenseite (7) einer Tür (1) wird das Herausbrechen des Schlosses (5) durch die mittels eines Zuggliedes (10)
das Schloss stützende Stützplatte erschwert. Damit muss zum Aufbrechen der Tür nicht nur der Türblattabschnitt (6), sondern das gesamte Türblatt
zerstört werden. Die Tür benötigt keine teuren und voluminösen Verstärkungen; sie entspricht trotz der einbruchshemmenden Wirkung in ihren
Massen der gültigen DIN 18 111.
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